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Naar aanleiding van ons gesprek nog de volgende punten: 
  
Onderbouwing behoefte uitbreiding: 
Op dit moment wordt de binnenbaan tijdens de lessen in tweeën gedeeld zodat er tegelijkertijd twee 
lessen kunnen plaatsvinden. Om een goede kwaliteit van de lessen te kunnen bieden zijn de 
afmetingen van deze halve banen te klein. Verschillende oefeningen kunnen niet of moeilijk 
uitgevoerd worden. Dit wordt als groot nadeel gezien door onze instructeurs en leden. Bij vergroting 
van de binnenbaan kunnen we de lessen van een kwaliteitsimpuls voorzien. 
Daarnaast is ook de binnenbaan te klein voor de wedstrijden: wanneer er een springparcours 
opgesteld wordt, is er niet voldoende ruimte om goed los te kunnen springen. Dit weerhoudt 
verschillende ruiters ervan om bij ons deel te nemen aan de springwedstrijden. Vanwege de 
beperkte ruimte kunnen we gaan dressuurwedstrijden voor de hogere klassen organiseren, deze 
worden namelijk verreden in een vergrote dressuurbaan maar wanneer we deze opzetten is er geen 
ruimte meer voor het losrijden. De afmetingen van de huidige binnenbaan beperken ons dus in het 
organiseren van en deelname aan de wedstrijden. Dit terwijl de wedstrijden een belangrijke 
inkomstenbron zijn voor de vereniging en daarmee dus belangrijk voor het voortbestaan van de 
vereniging. 
  
Verwachting groei toiletgebruik: 
Als vereniging verwachten wij gedurende de looptijd van het bestemmingsplan geen wezenlijke 
toename van het toiletgebruik. 
  
Hopende hiermee voldoende geïnformeerd te hebben, 
  
Tim den Toom 
Voorzitter LR De Bosruiters 
06-50856079 
 
 
 


